
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XXXV/06

z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie ul. 3 Maja 60

w dniu 30 maja 2006 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- goście.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.05

i zakończono o 10.55

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) nadania medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”;

b) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji 
o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze;

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów, terenów położonych miedzy drogą Augustów – Białystok a jeziorem Sajno;

d) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów zwanego „Zarzecze II” dla terenów obejmujących część dzielnicy „Zarzecze” oraz
„Osiedle Przylesie”;

e) zaciągnięcia pożyczki;

f) podwyższenia kapitału zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” Sp. z o.o..

6. Wyrażenie opinii w sprawie ruchu pojazdów ciężarowych na drogowych przejściach granicznych w Ogrodnikach oraz Budzisku.

7. Odpowiedzi na interpelacje.

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali znajduje się 19 radnych, co stanowi 
o prawomocności obrad.

Powitał zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego, radnych, mieszkańców.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi do zaproponowanego porządku obrad
dzisiejszej sesji ?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o:

- uzupełnienie porządku obrad o pkt. 5g, tj. o projekt uchwały w sprawie ustanowienia przez Gminę Miasto Augustów zastawu rejestrowego na udziałach Miasta
w Wodociągach i Kanalizacjach Miejskich Sp. z o.o. w Augustowie na rzecz Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie;

- wykreślenie w pkt. 5e słowa „pożyczki” i w to miejsce wpisanie słowa „kredytu”, ponieważ tak jest zapisane w projekcie uchwały.

Więcej uwag ani propozycji nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji wraz z
zaproponowanymi przez siebie zmianami. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 8 maja 2006 r. 
do 30 maja 2006 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Protokół Nr XXXV/06 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 30 maja 2006 r.



Interpelacje radnych

Pan Radny Kazimierz Kożuchowski zwrócił uwagę na problem związany z kierowcami, którzy parkują swoje samochody w niedozwolonych miejscach przy ul.
Hożej i Łaziennej /zbyt blisko skrzyżowań i przejść dla pieszych/.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”. Poinformował, iż 17 maja 2006 r. odbyło się posiedzenie Kapituły Medalu „Za
zasługi dla miasta Augustowa”. Odczytał protokół z tego posiedzenia. Kapituła Medalu postanowiła jednogłośnie wystąpić do Rady Miejskiej z wnioskiem o
uhonorowanie w 2006 r. medalem „Za zasługi dla miasta Augustowa”:

1. Pana Giuseppe Francione – Burmistrza Porto Ceresio,

2. Pana Zbigniewa Jacka Puchnowskiego,

3. Programu Trzeciego Polskiego Radia,

4. Obywatelskiego Komitetu Poszukiwań Mieszkańców Suwalszczyzny Zaginionych w Lipcu 1945 r.,

5. British – American Tobacco Polska Spółki Akcyjnej w Augustowie,

6. „BALT YACHT” K.A. i B. Kozłowscy Spółki Jawnej w Żarnowie I,

7. Mazurskiego Przedsiębiorstwa Produkcyjno – Budowlanego J.W. „Ślepsk”,

8. Pracowniczego Ośrodka Maszynowego Spółki z o.o. w Augustowie.

/protokół Kapituły wraz z uzasadnieniem uhonorowania w/w osób stanowią załącznik do niniejszego protokołu/. Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś 
z Państwa Radnych chciałby zabrać głos ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXV/324/06 została podjęta
jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o
przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze. Udzielił głosu Pani Monice Milanowskiej – Kierownikowi Wydziału Finansowego UM z prośbą o
omówienie projektu uchwały.

Pani Monika Milanowska – Kierownik Wydziału Finansowego UM omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o przebiegu
wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXV/325/06 została podjęta jednogłośnie 
20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów, terenów położonych między drogą Augustów – Białystok a
jeziorem Sajno. Udzielił głosu Panu Maciejowi Sieniawskiemu – autorowi projektu z prośbą o omówienie projektu planu.

Pan Maciej Sieniawski – autor projektu omówił projekt w/w uchwały.

Pani Radna Elżbieta Sturgulewska zapytała, czy rezerwatem objęto teren Storżyska, ponieważ w tym rejonie znajduje się chroniony gatunek ślimaka ?

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta odpowiedział, iż na tym terenie nie zaplanowano rezerwatu. Rezerwatem objęto okolice Perkucia i Starożyna.

Pan Maciej Sieniawski – autor projektu wyjaśnił istotę przedłożonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który dotyczy terenów pod
rekreację i wypoczynek, a nie pod zabudowę. Plan ten ogranicza ingerencję pola golfowego w środowisko naturalne. Jedynym miejscem gdzie dopuszcza się
zabudowę jest teren oznaczony symbolem 8ZP/US.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta nawiązując do wypowiedzi Pani Radnej Elżbiety Sturgulewskiej stwierdził, iż każdy chroniony gatunek należy
udokumentować. Natura 2000, owszem narzuca pewne obostrzenia, ale nie znaczy to jednak, że na danym terenie nie można nic zaplanować. Obowiązkiem
Państwa Radnych, w świetle ustawy, jest uchwalenie planu. Pan Burmistrz zapoznał Państwa Radnych z sytuacją prawną terenów objętych projektem planu.
Uchwalony MPZP daje możliwość rozwoju i przyciągnięcia turystów. Poinformował, iż zostanie zorganizowana wyprawa studyjna na pole golfowe 
w Szczecińskim Parku Narodowym.

Pani Anna Kowalczuk – Kierownik Wydziału Architektury 
i Gospodarki Przestrzennej poinformowała, iż wszystkie dane dotyczące klasyfikacji gruntów znajdują się w Starostwie Powiatowym. Grunty, które 
w planie przewiduje się przeznaczyć pod rekreację i wypoczynek sklasyfikowano jako nieużytki, a nie tereny leśne. Pozostałe grunty, zaznaczone na zielono,
były i pozostaną gruntem leśnym.

Pani Radna Joanna Lisek stwierdziła, iż odnosi wrażenie, że dyskutuje się nad budową fabryki na terenach leśnych, a przecież tu chodzi o wspaniały obiekt
sportowo – rekreacyjny, jakim będzie pole golfowe.

Pan Ryszard Chełmiński – Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia poinformował, iż Komisja
ds. Urbanistyki ..., na posiedzeniu w dniu 30 maja 2006 r., pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały, przy 4 głosach za i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów, terenów położonych między drogą Augustów – Białystok a jeziorem Sajno.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XXXV/326/06 została podjęta 14 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Augustów zwanego „Zarzecze II” dla terenów obejmujących część



dzielnicy „Zarzecze” oraz „Osiedle Przylesie”. Udzielił głosu Pani Annie Pugacewicz – współautorce projektu, z prośbą o omówienie projektu planu.

Pani Anna Pugacewicz – współautorka projektu omówiła projekt w/w uchwały i odpowiadała na zadawane pytania.

Pan Ryszard Chełmiński – Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia poinformował, iż Komisja
ds. Urbanistyki ..., na posiedzeniu w dniu 30 maja 2006 r., pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt w/w uchwały, 5 głosami za.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Augustów zwanego „Zarzecze II” dla terenów obejmujących część dzielnicy „Zarzecze”
oraz „Osiedle Przylesie”. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXV/327/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach miasta. Udzielił głosu Panu
Leszkowi Cieślikowi – Burmistrzowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu uchwały.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach miasta. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XXXV/328/06 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.
Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5f porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” sp. z o.o. Udzielił głosu
Panu Leszkowi Cieślikowi – Burmistrzowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu uchwały.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” sp. z o.o. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania uchwała nr XXXV/329/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących
się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5g

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia przez Gminę Miasto Augustów zastawu rejestrowego na udziałach Miasta w Wodociągach 
i Kanalizacjach Miejskich sp. z o.o. w Augustowie na rzecz Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński -Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustanowienia przez Gminę Miasto Augustów zastawu rejestrowego na udziałach Miasta w Wodociągach i Kanalizacjach Miejskich sp. z o.o. 
w Augustowie na rzecz Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Warszawie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXXV/330/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6 porządku obrad, tj. do
wyrażenia opinii w sprawie ruchu pojazdów ciężarowych na drogowych przejściach granicznych w Ogrodnikach oraz Budzisku. 
Pan Przewodniczący odczytał pismo w sprawie zakazu przejazdu tirów drogą krajową nr 16, kierowane do Wojewody Podlaskiego, przez Społeczny Komitet
Mieszkańców z Gib, Głębokiego Brodu, Frącek, Wierśni, Pomorza, Zelwy, Aleksiejówki, Posejneli, Worczyska, Tartaczyska, Gubina, Okółka, Strzelcowizny,
Płaskiej.

Rada Miejska w Augustowie wyraziła negatywną opinię w sprawie ruchu pojazdów ciężarowych na drogowych przejściach granicznych w Ogrodnikach oraz
Budzisku.

Ad. pkt 7

Odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Kazimierza Kożuchowskiego udzielił Pan Piotr Sieńkowski – Komendant Straży Miejskiej, który obiecał
dokładniej przyjrzeć się problemowi nieprawidłowo zaparkowanych samochodów na ulicach: Hożej i Łaziennej.

Ad. pkt 8

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół nr XXXIV/06 z obrad XXXIV sesji Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2006 r., który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 20 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad. pkt 9

Zapytania i wolne wnioski

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z pismem Eugeniusza Ławrynowicza zam. w Augustowie przy 
ul. Nadrzecznej 142, który zwrócił się z prośbą o odpowiedź na pismo skierowane do Przewodniczącego Rady w grudniu 2004 r., na które do dziś nie otrzymał
pisemnej odpowiedzi. Przewodniczący stwierdził, iż odpowiedzią na to pismo było spotkanie P. Ławrynowicza z Komisją do spraw Urbanistyki, Ochrony



Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM zorganizowane 
w lutym 2005 r., które miało na celu doprowadzenie do ugody.

- z pismem Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Samorządowych im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich w Augustowie, która wyraża niepokój w związku z:
planowaną zbyt dużą liczebnością klas, planowanymi zwolnieniami 
i nieutworzeniem klasy sportowej w gimnazjum. W odpowiedzi na to pismo Przewodniczący stwierdził, iż są w nim pewne nieprawidłowości, ponieważ nie planuje
się żadnych zwolnień nauczycieli, a droga kształcenia dzieci w kierunku sportowym jest otwarta, gdyż zwiększono liczbę godzin pływania 
w gimnazjum. Ponadto dalszą edukację można kontynuować w Augustowskim Towarzystwie Pływackim. Kwestia utworzenia klas sportowych w gminazjum była
wielokrotnie przedmiotem dyskusji na posiedzeniach Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Henrykowi Dadurze zam. w Augustowie przy 
ul. Obr. Westerplatte 3/22.

Pan Henryk Dadura, poinformował, iż Przewodniczący Rady Miejskiej ujawnił jego dane osobowe odczytując pismo na sesji dotyczące podjęcia uchwały przez
radnych o zakazie hodowli psów 
w budynkach wielorodzinnych. Od tego momentu ma on same nieprzyjemności.

W odpowiedzi Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie pisma adresowane do Przewodniczącego Rady bądź
Rady Miejskiej odczytywane są na sesjach i są ogólnodostępne. Przewodniczący oraz radni są osobami publicznymi. Ponadto w piśmie nie zaznaczono, iż jest
ono poufne.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za uczestnictwo w obchodach Święta 3 Maja, zwłaszcza pocztowi sztandarowemu w
składzie: Bogdan Dyjuk, Wiesław Jeruć, 
Dariusz Górny.

Ad. pkt 10

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Augustowie.
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